
R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
    CONSILIUL JUDEŢEAN

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 25.04.2013, ora 12,00 în cadrul şedinţei ordinare a

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  

Doamnelor şi domnilor,  
Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 29 de consilieri judeţeni.   
Lipseşte  motivat  domnul  consilier  Stănescu  Ştefan.  Se  supune  la  vot  motivarea 

domnului consilier Stănescu Ştefan. Se aprobă în unanimitate. 
Şedinţa  a  fost  convocată  prin  Dispoziţia  nr.91/15.04.2013,  comunicată  domnilor 

consilieri  în  scris  prin  adresa  nr.IV/4394/16.04.2013,  potrivit  art.94  alin.1  din  Legea 
nr.215/2001 a administraţiei  publice locale, republicată, cu modificările şi  completările 
ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.I/4395/16.04.2013 şi s-a adus la cunoştinţa locuitorilor 
prin publicare în Ziarul „Jurnal de Caraş-Severin” din data 18.04.2013.

Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului.
Participă ca invitaţi: domnul senator Secăşan Iosif, domnul senator Purec Simeon, 

domnul  deputat  Blănariu  Valentin,  domnul  deputat  Tocuţ  Dan,  domnul  subprefect 
Paulescu Anton, reprezentanţi din administraţia publică locală şi judeţeană, reprezentanţi 
ai  aparatului  public  al  Consiliului  Judeţean,  precum  şi  reprezentanţi  ai  instituţiilor 
subordonate Consiliului Judeţean.

Din  partea  mass-mediei  participă  reprezentanţi  ai:  Ziarului “Jurnal  de  Caraş-
Severin”,  „BANAT  TV”,  „Radio  Reşiţa”,  Publicaţia  „Argument”,  TVR  Timişoara,  
Cotidianul „Adevărul de Seară”, AGERPRES.

Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă.
Ordinea de zi este următoarea:
1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al  Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin, pe anul 2013.
2.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin  nr.50/26.03.2013  privind  aprobarea  bugetelor  de  venituri  şi  cheltuieli  ale 
instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean  Caraş-Severin sau 
finanţate de către acesta, pe anul 2013 şi a estimărilor pe anii  2014-2016.

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului propriu al 
Judeţului Caraş-Severin şi al contului de execuţie al bugetului centralizat al instituţiilor 
publice şi activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri proprii, la data de 31.03 
2013.
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4.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului Judeţului 
Caraş-Severin din credite interne, la data de 31.03.2013.

5.Proiect de hotărâre pentru modificarea şi  completarea Anexei nr.1 la Hotărârea 
Consiliului Judeţean nr.117/07.06.2012 privind stabilirea taxelor şi taxelor speciale pentru 
activităţi şi/sau servicii prestate de către direcţiile din aparatul de specialitate al Consiliului 
Judeţean  Caraş-Severin  şi  direcţiile(serviciile)  de  sub  autoritatea  Consiliului  Judeţean 
Caraş-Severin, pentru anul 2013.

6.Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept real  de administrare  asupra a două 
imobile  (teren)  şi  a  construcţiei  edificate  pe  acestea,  în  favoarea  Consiliului  Local  al 
Municipiului Reşiţa şi abrogarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.167/2009.

7.Proiect de hotărâre pentru modificarea  Hotărârii  Consiliului Judeţean nr.25/2006 
privind darea în administrare, închiriere, concesiune sau folosinţa gratuită a unor imobile 
din domeniul public şi privat al Judeţului Caraş-Severin, cu modificările şi completările 
ulterioare.  

8.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  şi  completarea  Hotărârii  Consiliului 
Judeţean nr.9/2010 privind însuşirea bunurilor care alcătuiesc domeniul public al Judeţului 
Caraş-Severin la data de 31.12.2009.

9.Proiect de hotărâre privind atribuirea şi eliberarea unor licenţe de traseu pentru 
servicii de transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale în judeţul 
Caraş-Severin.

10.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin nr.239/2011 privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale aparatului 
de  specialitate  al  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin,  cu  modificările  şi  completările 
ulterioare.

11.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean 
nr.192/2011 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii la Biblioteca Judeţeană 
„Paul Iorgovici” Reşiţa, cu modificările şi completările ulterioare.

12.Proiect de hotărâre privind  aprobarea organigramei şi  a statului de funcţii ale 
Muzeului Judeţean de Etnografie şi al Regimentului de Graniţă Caransebeş.

13.Proiect de hotărâre pentru aprobarea rezultatului final  privind evaluarea anuală a 
managerilor  instituţiilor  publice de cultură subordonate  Consiliului  Judeţean Caraş-Severin 
pentru activitatea desfăşurată în anul 2012.

14.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean 
nr.254/10.12.2012 privind aprobarea solicitării de finanţare, de către Ministerul Muncii 
Familiei şi Protecţiei Sociale, pentru dotarea Căminului pentru Persoane Vârstnice Reşiţa.

15.Raport cu privire la modul de îndeplinire a atribuţiilor proprii preşedintelui şi a 
hotărârilor Consiliului Judeţean în anul 2012.

16.Informare privind constatarea contravenţiilor şi aplicarea sancţiunilor prevăzute 
de O.G.nr.43/1997, activităţi desfăşurate de persoane împuternicite în acest sens din cadrul 
Direcţiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin.

17.Informarea Adunării Generale a Acţionarilor de la S.C. Fabrica de Produse Lactate 
SA Oraviţa, privind activitatea societăţii şi măsurile luate în exercitarea mandatului, în anul 
2012.
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18.Raport de activitate al Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară ACVABANAT, 
pe anul 2012.

19.Informare cu privire la activitatea desfăşurată de S.C.Ecologica Oraviţa SRL,pe 
anul 2012.

20.Informare privind activitatea desfăşurată de SC Ecologica  Văliug SRL, în cursul 
anului 2012.

21.Raport de activitate al S.C.APERGMIN S.R.L., pe anul  2012.
22.Intrebări. Interpelări.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă aveţi observaţii vis-a-vis de ordinea 

de zi? Nu sunt.  Cine este „pentru” ordinea de zi? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă în 
unanimitate. Domnul Imbrescu.

Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: La procesul-verbal din 26.03.2013 dacă 
sunt  amendamente?  Nu sunt.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Se  aprobă în 
unanimitate. Mulţumesc.

*
Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:
1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al  Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin, pe anul 2013.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Practic, primim 6 miliarde. Ni se restituie 6 

miliarde din cheltuielile angajate pentru proiecte europene. Din cauza aceasta rectificăm 
bugetul.  În  principal,  cele  6  miliarde  vor  fi  destinate  Spitalului  Judeţean.  Dacă  aveţi 
observaţii la acest punct? Nu sunt.

Domnul consilier Madina Constantin Sorin: O abţinere, domnule preşedinte, dacă 
îmi permiteţi,  pentru aceleaşi considerente, pentru care m-am abţinut şi la hotărârea de 
aprobare a bugetului. 

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Bine.  Supun la vot art.I al hotărârii. Cine 
este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Se  aprobă  cu  29  de  voturi  „pentru”  .  (Domnul 
consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

 Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 29 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

Supun  la  vot  art.III  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Se 
aprobă cu 29 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de 
la vot.)

Supun  la  vot  art.IV  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Se 
aprobă cu 29 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de 
la vot.)

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 29 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

Supun  la  vot  art.VI  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Se 
aprobă cu 29 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de 
la vot.)
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Supun la  vot  art.VII  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Se 
aprobă cu 29 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de 
la vot.)

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 
adoptă cu 29 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de 
la vot.) 

*
Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume:
2.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin  nr.50/26.03.2013  privind  aprobarea  bugetelor  de  venituri  şi  cheltuieli  ale 
instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean  Caraş-Severin sau 
finanţate de către acesta, pe anul 2013 şi a estimărilor pe anii  2014-2016.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Punctul 2, pe cale de consecinţă. 
Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 

cu 29 de voturi „pentru” . (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 

cu 29 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)
Supun  la  vot  art.III  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Se 

aprobă cu 29 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de 
la vot.)

Supun  la  vot  art.IV  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Se 
aprobă cu 29 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de 
la vot.)

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 29 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 
adoptă cu 29 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de 
la vot.) 

*
Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume:
3.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului propriu al 

Judeţului Caraş-Severin şi al contului de execuţie al bugetului centralizat al instituţiilor 
publice şi activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri proprii, la data de 31.03 
2013.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  E  vorba  de  o  procedură  care  o  facem 
semestrial, conform legii. Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume:
4.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului Judeţului 

Caraş-Severin din credite interne, la data de 31.03.2013.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: E o consecinţă a punctului 3. Dacă aici 

aveţi observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume:
5.Proiect de hotărâre pentru modificarea şi  completarea Anexei nr.1 la Hotărârea 

Consiliului Judeţean nr.117/07.06.2012 privind stabilirea taxelor şi taxelor speciale pentru 
activităţi şi/sau servicii prestate de către direcţiile din aparatul de specialitate al Consiliului 
Judeţean  Caraş-Severin  şi  direcţiile(serviciile)  de  sub  autoritatea  Consiliului  Judeţean 
Caraş-Severin, pentru anul 2013.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Anual aprobăm treaba asta? Da. Observaţii 
dacă sunt aici? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume:
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6.Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept real  de administrare  asupra a două 
imobile(teren)  şi  a  construcţiei  edificate  pe  acestea,  în  favoarea  Consiliului  Local  al 
Municipiului Reşiţa şi abrogarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.167/2009.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Proiect de hotărâre privind constituirea unui 
drept real  de administrare  asupra a două imobile(teren) şi a construcţiei de pe terenul respectiv, 
şi trecerea în favoarea Consiliului Local al Municipiului Reşiţa. Pe cât? Pe 99 de ani. E vorba 
de patinoar. Deci patinoarul sintetic din Reşiţa, îl dăm Consiliului Local. Era terenul lor, îşi 
doresc acest lucru şi chiar facem acest gest de mare emancipare urbanistică. Observaţii dacă 
aveţi? Domnul Spânu, nimic?

Domnul consilier Spânu Ion: Nimic, domnule preşedinte.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Supun la  vot  art.1  al  hotărârii.  Cine este 

„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.9 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.10 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume:
7.Proiect de hotărâre pentru modificarea  Hotărârii  Consiliului Judeţean nr.25/2006 

privind darea în administrare, închiriere, concesiune sau folosinţă gratuită a unor imobile 
din domeniul public şi privat al Judeţului Caraş-Severin, cu modificările şi completările 
ulterioare.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Zi, Darian!
Domnul  invitat  Ciobanu  Darian:  Este  vorba  de  hotărârea  centralizatoare  care 

reflectă administrările noastre şi am prezentat în ea centralizat, cei 280 de mp pe care i-am 
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acordat în administrare Spitalului Judeţean, clădirea RMN şi cei 880 de mp, plus 1370 mp 
i-am dat în administrare Consiliului Local.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Conform  birocraţiei  româneşti,  nu  este 
suficient să le dăm patinoarul. Trebuie să mai dăm o hotărâre de Consiliu, pentru ONG-ul, 
care e RMN-ul şi pentru Consiliul Local, pentru patinoar. Dacă aici sunt observaţii? Nu 
sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume:
8.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  şi  completarea  Hotărârii  Consiliului 

Judeţean nr.9/2010 privind însuşirea bunurilor care alcătuiesc domeniul public al Judeţului 
Caraş-Severin la data de 31.12.2009.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E tot o consecinţă. Da?
Domnul invitat  Ciobanu Darian: E practic vorba de tot o hotărâre centralizatoare 

care reflectă bunurile proprietate publică.  Am abrogat  nişte poziţii  şi  am majorat  nişte 
poziţii în cuprinsul hotărârii. În privinţa abrogării, am abrogat alimentările cu apă şi toate 
bunurile  care  ne-au  fost  transmise.  S-a  terminat  proiectul,  le-am  redat  unităţilor 
administrativ - teritoriale şi am suplimentat cu Bloc „SODECOM”, care l-am primit la 
Bocşa, de la minister.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Observaţii? 
Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 9 al ordinii de zi şi anume:
9.Proiect de hotărâre privind atribuirea şi eliberarea unor licenţe de traseu pentru 

servicii de transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale în judeţul 
Caraş-Severin.
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Sunt 4 trasee. Observaţii aici? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 10 al ordinii de zi şi anume:
10.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin nr.239/2011 privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale aparatului 
de  specialitate  al  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin,  cu  modificările  şi  completările 
ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Upgradăm?
Domnul invitat  Ciobanu Darian: Transformăm 6 funcţii publice de nivel superior 

în debutant.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Nu le upgradăm. Să ne înţelegem. Deci 

transformăm 6 funcţii din consilier superior, în consilier debutant. Se pare că vor da o 
hotărâre de Guvern şi vom avea tot felul de funcţii libere şi atunci le-am făcut funcţiile 
astea de debutant, pentru că sunt o serie de oameni care vor să se angajeze. Sunt o serie de 
tineri, care nu vor avea niciodată şansa să ajungă în administraţie, dacă nu reuşim să le 
oferim această şansă. Doar 6 posturi? Gina?

Doamna invitat Pavel Gina: Da.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este 

„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 11 al ordinii de zi şi anume:
11.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean 

nr.192/2011 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii la Biblioteca Judeţeană 
„Paul Iorgovici” Reşiţa, cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Aici  upgradăm.  Nu?  Cred  că  da! 
Observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 12 al ordinii de zi şi anume:
12.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi  a statului de funcţii  ale 

Muzeului Judeţean de Etnografie şi al Regimentului de Graniţă Caransebeş.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Zi, domn director! Ce facem aici?
Domnul  invitat  Ardeţi  Adrian:  Transformăm nişte  posturi  cu  pregătire  medie,  în 

pregătire superioară şi un post de şef de secţie.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă aveţi aici observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 13 al ordinii de zi şi anume:
13.Proiect  de hotărâre pentru aprobarea rezultatului  final  privind evaluarea anuală a 

managerilor  instituţiilor  publice de cultură subordonate  Consiliului  Judeţean Caraş-Severin 
pentru activitatea desfăşurată în anul 2012.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Toţi au luat 10! Mai puţin Vlădulescu, care „e 
corigent”. A luat şi Vlădulescu, 10, dar în fine, nu e consemnat în document. Dacă aici aveţi 
observaţii? Câtă armonie!

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

Trebuie să recunosc că această armonie este una indusă. Pentru că i-am spus lui 
Miki, că ştiu exact ce aţi spus la ultima şedinţă a Partidului Democrat Liberal.

*
Se trece la discutarea punctului 14 al ordinii de zi şi anume:
14.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean 

nr.254/10.12.2012 privind aprobarea solicitării de finanţare, de către Ministerul Muncii 
Familiei şi Protecţiei Sociale, pentru dotarea Căminului pentru Persoane Vârstnice Reşiţa.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: 11,9%, înţeleg?
Doamna invitat Amzoi Elena: 11,19%. 
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  11,19%.  Dacă  aici  sunt  observaţii?  Nu 

sunt. Bine. Coparticiparea noastră!
Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  

Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 15 al ordinii de zi şi anume:
15.Raport cu privire la modul de îndeplinire a atribuţiilor proprii preşedintelui şi a 

hotărârilor Consiliului Judeţean în anul 2012.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  E raportul  meu de activitate.  Dacă  aici 

aveţi observaţii? 
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Nu.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Mulţumesc. Este unul dintre puţinele acte 

de tipul acesta pe care vi-l supun atenţiei. 
*

Se trece la discutarea  punctelor 16, 17, 18, 19, 20, 21 şi  22 ale ordinii de zi şi 
anume:

16.Informare privind constatarea contravenţiilor şi aplicarea sancţiunilor prevăzute 
de O.G.nr.43/1997, activităţi desfăşurate de persoane împuternicite în acest sens din cadrul 
Direcţiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin.

17.Informarea Adunării Generale a Acţionarilor de la S.C. Fabrica de Produse Lactate 
SA Oraviţa, privind activitatea societăţii şi măsurile luate în exercitarea mandatului, în anul 
2012.

18.Raport de activitate al Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară ACVABANAT, 
pe anul 2012.

19.Informare cu privire la activitatea desfăşurată de S.C.Ecologica Oraviţa SRL,pe 
anul 2012.

20.Informare privind activitatea desfăşurată de SC Ecologica  Văliug SRL, în cursul 
anului 2012

21.Raport de activitate al S.C.APERGMIN S.R.L., pe anul  2012.
22.Intrebări. Interpelări.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Luări de poziţie, opinii?
Domnul consilier Roşeţi Gheorghe: Domnul preşedinte…
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Vă rog.
Domnul consilier Roşeţi Gheorghe: Eu aş vrea să vă rog să găsim o modalitate, să 

reluăm treaba aceea cu Şesu Roşu. Acolo e Biroul de Carte Funciară şi vine foarte multă 
lume. Tot terenul acela şi toate clădirile acelea sunt într-o degradare rapidă. Pe zi ce trece, 
dispare tot de acolo. Cred că formula asta de guvernare ar trebui să găsim o soluţie, să dăm 
o utilitate la toată suprafaţa aceea. Având în vedere că dumneavoastră aveţi şi în stânga şi 
în dreapta pe cei care erau cei mai interesaţi în legislatura veche, acum am putea să găsim, 
cred eu, o soluţie, să dăm o utilitate la spaţiul şi clădirile care mai sunt în picioare. 
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Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Da.  Adevărul  e  că  l-am  aşteptat  pe 
Videanu, să vină cu o investiţie foarte mare la Şesu Roşu. Aveam promisiunea că facem 
acolo, Ionesie ştie, una dintre cele mai mari fabrici de celuloză şi hârtie din Balcani. Nu 
ştiu în ce măsură Videanu o să facă treaba asta, până la urmă. Ne gândim cum să punem în 
operă. E adevărat, n-am un răspuns în momentul acesta, dar există această perspectivă şi 
atunci  cred  că  mai  merită  să  aşteptăm  o  lună,  două.  Această  investiţie  va  folosi  şi 
reziduurile lemnoase şi pulberea de marmură. Acesta este avantajul. Practic, două resurse 
ale Caraş-Severinului vor fi folosite integral. Va trebui să facem ceva cu Şesu Roşu! E 
adevărat, aşa este. Alte observaţii?

Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae: Nu-i o observaţie,  e o rugăminte.  Pe raza 
judeţului  nostru  funcţionează  şi  va  funcţiona,  cred  că,  cea  mai  modernă  instituţie  de 
recuperare, după o intervenţie deosebită pe linie de sănătate, e vorba de cancer şi e vorba 
de Clinica Nera. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Alimentarea cu energie electrică.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Cred că trebuie să fim şi în speţă să fiţi, un 

factor activ la stimularea desfăşurării activităţii acolo şi inclusiv alimentarea cu energie 
electrică. Ştiu că aveţi o relaţie foarte bună cu cei care distribuie energie electrică în zonă 
şi cred că ar fi bine să consolidăm acea activitate, spre binefacerea oamenilor din judeţul 
Caraş-Severin şi nu numai. Sunt o grămadă de somităţi care sunt cuprinşi în acest uriaş 
demers naţional. Am văzut că se face publicitate pe toate televiziunile, în toate mijloacele 
mass-media pentru această clinică. 

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  N-avem  bază  legală  să  investim. 
Alimentarea cu energie electrică costă vreo 8 miliarde de lei. Până la urmă avem în fondul 
de rulment,  la o adică, banii aceştia,  dar n-avem bază legală să investim. Aceasta este 
partea cea mai anevoioasă. Aşa este. E o clinică specială. Şerbane, se adresează practic 
celor care sunt bolnavi de cancer în stare incipientă?

Domnul  senator  Secăşan  Iosif:  Este  un  centru  pilot  de  abordare  a  patologiei 
oncologice. Nu se adresează nici terapiilor…

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Clasice.
Domnul senator  Secăşan Iosif: Nici terapiilor paleative, ci fazelor incipiente. Este 

de cercetare,  de consiliere,  de programare,  de orientare a bolnavilor de cancer.  Este o 
investiţie privată a profesorului Pavel Chirilă şi  a Fundaţiei „Irina”, Societatea „Sfânta 
Irina”, undeva la 5 milioane de euro, 4 milioane şi ceva de euro.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Clinica!
Domnul  senator  Secăşan Iosif:  Clinica,  da.  Ea a trecut  toate  etapele  de proiect, 

studii şi aşa mai departe. Au început lucrările cu un generator local de energie, fără a fi 
conectaţi  la  reţea şi  au problema aceasta,  nu pot  să  continue.  Domnul  preşedinte  ştie, 
multă vreme au fost diferite interpretări. După câte ştiu, s-au întâlnit juriştii. Sigur că ar fi,  
să zic aşa, de datoria noastră morală a autorităţilor locale şi nu numai, să sprijinim această 
iniţiativă privată, pentru că ea aduce un centru pilot în România, asupra unei patologii care 
nu este abordată în genul acesta, nicăieri pe teritoriul ţării.
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Darian caută de vreo 2 luni o variantă de a 
putea să investim noi, acolo, Consiliul Judeţean. Nu există această variantă!

Domnul  invitat  Ciobanu Darian:  Am depus  şi  o  diligenţă.  Dacă  îmi  permiteţi, 
domnule preşedinte, puţin juridic să explic starea de fapt. Fundaţia „Sfânta Irina”, este o 
fundaţie,  e strâns legată de fondatorul ei,  de domnul Chirilă.  Calitatea de membru n-o 
putem dobândi într-o fundaţie  strâns legată  de fondatorul  ei.  Mai  departe,  o formă de 
sponsorizare,  de  donaţie,  n-o  putem  face  pentru  că  nu  ne  permite  Legea  nr.273. 
Sponsorizare din bani publici, deci suma asta nu e posibilă. Acum am depus o diligenţă, 
cred că sunt două săptămâni  de când ne-am adresat  Ministerului  Finanţelor  Publice şi 
suntem încrezători că vom primi un răspuns în cele 30 de zile. Am plecat de la o prevedere 
legală cuprinsă în Ordonanţa nr.26, prin care o fundaţie declarată de utilitate publică, de 
Guvern, prin hotărâre, poate obţine resurse financiare de la bugetul de stat şi de la bugetul 
local. Am încercat o extindere a articolului respectiv şi aşteptăm un răspuns.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Motivaţia e fragilă! Mă rog, ne compunem 
în egală măsură să facem un ADI pentru turism, ceea ce sunt convins că va reuşi, tocmai 
pentru a putea să avem bază legală să investim în Semenic şi Muntele Mic, pentru că avem 
fonduri  pentru treaba  asta.  Nu am reuşit  să  găsim soluţie  pentru extinderea reţelei  de 
electricitate pentru Chirilă şi avem toate motivele să facem acest lucru. Mai căutăm!

Domnul  consilier  Ştefănescu Nicolae:  Dacă  este  vreo casă  care  n-are  curent  în 
zonă, extinderea reţelei se poate face efectiv prin ministerul de resort.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu-i adevărat!
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Nici asta?
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nici măcar! Am vorbit şi cu Chiţoiu când 

era… şi cu Vosganian. Nu sunt case acolo.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Nu sunt case. Trebuie să-şi facă unul o casă!
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aia-i povestirea. 
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Extinderea la Sicheviţa, în zonele unde nu-i 

curent la Sicheviţa, o facem pe fondurile ministerului.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: În acest moment, ţinând cont, ca şi domnul 

Roşeţi, de o putere care pare apropiată nouă, s-ar putea să reuşim. Bun. Altceva? Dacă mai 
sunt întrebări? Ceea ce a spus domnul Ştefănescu, este o problemă reală. Adevărul e că nu 
găsim o bază legală să ne montăm în investiţia asta. E o clinică, care cât va avea în primă  
fază, Şerbane? 50 de pacienţi? 

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: 48.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dar este un precedent în România!
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Primul.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Este un prim precedent. Altceva, domnilor 

şi doamnelor?
Domnul  invitat  Paulescu Anton:  Dacă  îmi  permiteţi,  domnul  preşedinte,  câteva 

secunde.  Aş vrea să  informez pe doamnele  şi  domnii  consilieri,  că  vineri,  în 19,  s-au 
publicat în Monitorul Oficial, hotărârile cu privire la organizarea alegerilor locale parţiale 
pentru primar la Pojejena. Calendarul, de asemenea, a început să curgă. Astăzi a avut loc 
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tragerea la tribunal, a două doamne judecător, preşedinte şi locţiitoare la Circumscripţia 
Electorală Pojejena. Aşadar, puteţi să intraţi în posesia calendarului şi să vedeţi termenele 
până la care trebuie depuse candidaturile şi celelalte acţiuni. Mulţumesc.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: În 26 mai?
Domnul invitat Paulescu Anton: Da, în 26 mai.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: În 26 mai sunt alegeri. Bine. Dacă mai sunt 

alte observaţii? Domnul doctor.
Domnul  consilier  Dumitrescu Romeo Traian:  Onorate domn preşedinte,  stimaţi 

colegi  consilieri,  invitaţi,  am  făcut  un  mic  efort  pentru  judeţul  nostru,  ca  raporturile 
dumneavoastră care totdeauna au fost de mare calitate cu naţionalitatea germană, să se 
fructifice. În data de 22 mai,  la Reşiţa,  va avea loc un concert al  unei filarmonici  din 
Freiburg,  filarmonică  cu  123  de  ani  de  existenţă  care,  dacă  vreţi,  va  fi  într-o  mică 
competiţie  cu o consoartă  din Timişoara şi  care  au avut amabilitatea prin cunoştinţele 
personale care le am, dirijorul acestei filarmonici să vină aici. Participarea va fi din partea 
protagoniştilor în număr de 80, la Casa de Cultură. Concertul va avea loc seara, la ora 
19,00 şi cu cea mai mare bucurie vă invit pe dumneavoastră şi pe toţi colegii, cei care 
doresc să participe. Am anexat această invitaţie la dosarul de astăzi, cu gândul că poate nu 
vom avea o şedinţă în prealabil. Aş dori să participaţi cât mai mulţi, ca să avem o întâlnire 
şi  informală vis-a-vis de această naţiune. Asta pentru că, într-adevăr în Banat există o 
relaţie  excepţională  cu naţionalitatea germană şi  care  cred că trebuie  fructificată  şi  pe 
această linie. Vă mulţumesc.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bine. Vine Filarmonica din Freiburg, deja 
este un eveniment. Freiburg fiind un oraş special din toate punctele de vedere şi din punct 
de vedere universitar şi din punct de vedere a unei alăturări cu spiritul francez, nu numai 
german. E acea lume germană pe care doar Bismarck a făcut-o al doilea Reich. Altceva? 
Doamnelor şi domnilor, vă mulţumesc pentru expeditivitatea pe care aţi manifestat-o în a 
derula această şedinţă. Vă anunţăm când va avea loc următoarea.

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.

          P R E Ş E D I N T E,                                       SECRETARUL JUDEŢULUI,

          Sorin Frunzăverde                                                               Ion Imbrescu

FP/FP/ 1 ex.
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